

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА «СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2020, № 3 (35)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2020, № 3 (35)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Заведующая кафедрой общей и практической психологии, заведующая лабораторией социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of General and Practical Psychology, Head of the Laboratory of Social-and-Psychological Researches in Education at the Institute of Special Education and Psychology of the MCU. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award. Laureate of the Russian Federation Government Education Award. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



ПРИУС Франц — доктор педагогики, профессор. Профессор Института философии, психологии и педагогики Университета имени Эрнста Морица Арндта, Грайфсвальд (Германия).

PRUSSE Franz — Doctor of Pedagogy, Professor. Professor at the Institute of Philosophy, Psychology and Pedagogy of the Ernst-Moritz-Arndt University, Greifswald (Germany).

E-mail: franz@pruess.eu



ПЕРЕВОЗКИНА Юлия Михайловна — кандидат психологических наук, профессор. Заведующая кафедрой практической и специальной психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

PEREVOZKINA Yuliya Mihaylovna — PhD in Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of Practical and Special Psychology of the Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: per@bk.ru



КОРМАЧЁВА Ирина Николаевна — руководитель психологического центра «Ирис», Новосибирск (Россия).

KORMACHEVA Irina Nikolaevna — Head of the Psychological Center «Iris», Novosibirsk (Russia).

E-mail: irina@kormacheva.ru



СИНБУХОВА Елена Васильевна — медицинский психолог, нейропсихолог Национального медицинского исследовательского центра нейрохирургии имени академика Н. Н. Бурденко, Москва (Россия).

SINBUKHOVA Elena Vasilyevna — Medical Psychologist, Neuropsychologist at the N. N. Burdenko National Medical Research Center for Neurosurgery, Moscow (Russia).

E-mail: ESinbukhova@nsi.ru



ЗАНКОВСКИЙ Анатолий Николаевич — доктор психологических наук, профессор. Заведующий лабораторией психологии труда, эргономики, инженерной и организационной психологии Института психологии Российской академии наук, Москва (Россия).

ZANKOVSKY Anatoly Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Laboratory of Labour Psychology, Ergonomics, Engineering and Organizational Psychology at the Institute of Psychology of the Russian Academy of Sciences, Moscow (Russia).

E-mail azankovsky@gmail.com



УРУНТАЕВА Галина Анатольевна — доктор психологических наук, профессор, главный научный сотрудник Института изучения детства, семьи и воспитания РАО. Заслуженный работник высшей школы РФ, Москва (Россия).

URUNTAEVA Galina Anatolyevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Chief Scientific Associate at the Institute of Study of Childhood, Family and Education of the Russian Academy of Education. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: lotsman52@mail.ru



ГОШЕВА Екатерина Николаевна — кандидат педагогических наук, доцент. Доцент кафедры дошкольного образования Института развития образования, Мурманск (Россия).

GOSHEVA Ekaterina Nikolayevna — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Early Childhood Department of the Institute of Education Development, Murmansk (Russia).

E-mail: GoshevaEN@yandex.ru



ШЕЙНОВ Виктор Павлович — доктор социологических наук, кандидат физико-математических наук, профессор. Академик Международной академии информационных технологий, профессор кафедры психологии и педагогического мастерства Республиканского института высшей школы БГУ, Минск (Республика Беларусь).

SHEINOV Viktor Pavlovich — Doctor of Sociological Sciences, PhD in Physical and Mathematical Sciences, Professor. Academician of the International Academy of Information Technologies, Professor at the Department of Psychology and Pedagogical Mastery of the National Institute of Higher Education, Minsk (The Republic of Belarus).

E-mail: sheinov1@mail.ru



СЕМЕНОВА Лидия Эдуардовна — доктор психологических наук, профессор. Профессор кафедры общей и клинической психологии Приволжского исследовательского медицинского университета, Нижний Новгород (Россия).

SEMENOVA Lidiya E`duardovna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Professor at the Department of General and Clinical Psychology of the Privolzhsky Research Medical University, Nizhny Novgorod (Russia).

E-mail: verunchka08@list.ru



СЕМЕНОВА Вера Эдуардовна — кандидат философских наук, доцент. Доцент кафедры дошкольного образования Нижегородского института развития образования, Нижний Новгород.

SEMENOVA Vera E`duardovna — PhD in Philosophy, Assistant professor. Assistant Professor at the Department of Preschool Education of the Nizhny Novgorod Institute of Education Development, Nizhny Novgorod (Russia).

E-mail: verunechka08@list.ru



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент. Доцент кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

IVANOV Denis Vasilievich — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of General Psychology and History of Psychology of the Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



ЛЕМИШ Вера Васильевна — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры социальной работы, педагогики и психологии ОмГУ им. Ф. М. Достоевского, Омск (Россия).

LEMISH Vera Vasilievna — PhD in Psychological Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of Social Work, Pedagogy and Psychology of the Dostoevsky OmsU, Omsk (Russia).

E-mail: verlem2004@yandex.ru